
Styremøte SHU       Øverbøen 14.8.2023 

 

Hele styret på plass 

1. Medlemsmøte vedrørende arbeid med nye vedtekter, og forslag til gjennomføring og videre 

prosess. 

Medlemsmøte Strandheim 5. september kl. 18-22. Høringsfrist etter møtet settes til ca. 17. 

september. 1. november sendes «endelig» utkast ut til høring med høringsfrist 15. november. 

Innkalling årsmøte sendes ut ca. 1. februar med årsmøte 14 dager etterpå. 

Ble enig om at møtet kun omhandler vedtektene og at årets storviltjakt informeres per epost. 

2. Storviltjakt  

Det har kommet ønsker om fri kalveskyting. En ordning som har blitt prøvd i ett år i områder med 

mye hjort og store beiteskader. Styret ble enig om at vi venter til 15. november med å vurdere fri 

kalveskyting i forbindelse med vurdering om det skal åpnes for å skyte dyr fra ekstra kvoten. 

Styret ble også enig om at det fra og med i år skal rapporteres felling av rådyr. Anders utarbeider 

skjema som sendes til feltlederne. PS! Siden rådyrjakten allerede har begynt, må de dyr som er 

felt etter rapporteres. 

Anders sender ut info om årets storviltjakt til feltlederne. 

3. Status Herjevatnet og småvilt 

a) Det har kommet inn noen fangstrapporter. Meldes at den nye båten er godt mottatt, god 

å ro og lett og håndtere. Tomt for skjemaer. Knut Jonny stikker opp med nye. 

b) Svein Arne kan melde om at det ser ut til å bli et brukbart år for småviltet. Har kommet 

spørsmål om jakt på and ved Herjevatnet. Er vel registrert bare sporadisk ender ved 

vatnet og vi ser ingen grunn til å åpne for jakt på ender. 

 

4. Kontrollør Jon Langnes. Jon Langnes har også i år blitt spurt om å ta kontroll av felt storvilt. 

Anders blir enig om vederlagets størrelse ut fra tidligere års vederlag. 

 

5. Honorar. Det har de siste to årene ikke blitt utbetalt honorar til styret, tror vi. Roy sjekker 

dette og ordner med utbetaling om så ikke er skjedd. 

 

 

 


